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MESTNA OBČINA PTUJ                                                                                                                                                     
Mestni svet Mestne občine Ptuj 
 
Številka: 900-36/2013 
Datum:   20. 5 .2013 
 

Z A P I S N I K 
 
29. redne seje Mestnega sveta Mestne občine Ptuj, ki je bila v  ponedeljek 20. maja 2013, ob 13. uri 
v sejni sobi na Magistratu na Ptuju, Mestni trg 1/I, soba 8. 
Sejo je na podlagi 23. člena Statuta občine in 21. člena Poslovnika sveta sklical in vodil dr. Štefan 
Čelan, župan Mestne občine Ptuj, ki je uvodoma pozdravil prisotne na seji in ugotovil sklepčnost seje.  
Od 29 članov sveta je bilo na začetku seje prisotnih 24 svetnic in svetnikov, s čimer je na podlagi 
10. člena Statuta občine bila podana sklepčnost seje. Svet je na podlagi 1. odstavka 44. člena 
Poslovnika sveta lahko nadaljeval s sejo in veljavno sprejemal odločitve. 
Prisotnost Aleša Štrafela na seji sveta se je štela po potrditvi mandata za člana mestnega sveta, 
naslednjemu kandidatu na Listi Socialnih demokratov.  
Med sejo sta se seje udeležila Milan Čuček, ob 13.25 uri in Peter Pribožič ob 13.55 uri. 
Tako je bilo na seji navzočih največ 27 svetnikov, in sicer:  
Miroslav Luci, Marjan Kolarič, Helena Neudauer, Rajko Fajt, Mirko Kekec, Metka Jurešič, Milan Petek, 
Silva Fartek, Franjo Rozman, Andrej Korpar, Mirko Vamberger, Milan Trol, Vlado Čuš, Gorazd Žmavc, 
mag. Kristina Dokl, Stanislav Brodnjak, Branko Brumen, Dejan Klasinc, Aleš Štrafela, Miran Meško, 
Mirjana Nenad, Lidija Majnik, Milan Čuček, Emil Mesarič, Tatjana Vaupotič Zemljič, Vasja Strelec in 
Peter Pribožič. 
Svojo odsotnost s seje je v skladu s prvim odstavkom 30. člena Poslovnika sveta zaradi drugih nujnih 
neodložljivih obveznosti predhodno napovedal in opravičil Milan Krajnik.  
Drugi odsotni: dr. Edvard Kenda. 
Seji sveta so prisostvovali še naslednji povabljeni na sejo: 
- Ivan VIDOVIČ, v.d. direktorja občinske uprave, 
- mag. Stanko GLAŽAR, vodja Kabineta župana, 
- mag. Janez MERC, vodja Oddelka za splošne zadeve, 
- Tanja FARIČ, vodja Oddelka za finance in analitiko, 
- Marijana NIKŠIČ ZORKO, namestnica vodje Oddelka za GIK 
- Alenka KORPAR, direktorica SOU občin Sp. Podravja, 
- Zdenka RISTIČ, vodja Oddelka za NJS, 
- Milena TURK, odgovorna urednica medija Ptujčan in 
- Matej GAJSER, višji svetovalec v Kabinetu župana. 
Na seji so v nekaterih točkah dnevnega reda bili navzoči novinarji: Majda Goznik, Slavko Podbrežnik, 
Anemari Kekec in Tina Baštevc. 
 
DOLOČITEV DNEVNEGA REDA: 
Sklicatelj je z vabili za sejo predlagal 15 točk možnega dnevnega reda. Pisno gradivo je 9. 5. 2013 bilo 
objavljeno in dostopno na spletni strani Mestne občine Ptuj na naslovu www.ptuj.si, razen gradiva za 3. 
in 14. točko, katero je bilo objavljeno kasneje. 
Predlogov za spremembe ali dopolnitve z vabili predlaganega dnevnega reda ni bilo, zato je 
predsedujoči razpravo o njem sklenil in dal na glasovanje naslednji 
 
DNEVNI RED: 
1. Predlog Zapisnika 28. redne seje Mestnega sveta Mestne občine Ptuj 

http://www.ptuj.si/
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2. Predlog Zapisnika 5. izredne seje Mestnega sveta Mestne občine Ptuj 
3. Predlog Sklepa o potrditvi mandata članu Mestnega sveta Mestne občine Ptuj, naslednjemu  
    kandidatu na listi Socialnih demokratov 
4. Predlog Odloka o spremembah Odloka o proračunu Mestne občine Ptuj za leto 2013 
5. Pobude in vprašanja 
6. Predlog Sklepa o dodatnem povečanju števila delnic Mestne občine Ptuj v družbi Komunalno podjetje  
    Ptuj d.d. 
7. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o oddajanju poslovnih prostorov in garaž v  
    najem 
8. Predlog Odloka o spremembah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Lekarne Ptuj 
9. Osnutek Odloka o odvajanju in čiščenju komunalne in padavinske odpadne vode na območju Mestne  
    občine Ptuj 
10. Predlog Pravilnika o podeljevanju priznanj in nagrad osnovnošolcem, športnikom osnovnih šol,  
      učencem glasbenih šol, dijakom in študentom Mestne občine Ptuj 
11. Predlog Sklepa o stališčih pristojnih odborov do poslovnih poročil javnih zavodov za  
leto 2012 
12. Poročilo o poslovanju družbe KKS Ptuj d.o.o. v letu 2012 
13. Informacija o Premoženjski bilanci Mestne občine Ptuj na dan 31.12.2012 
14. Volitve in imenovanja: 
- Predlog Mnenja k imenovanju ravnatelja javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola 

Olge Meglič 
15. Informacije 
a)   Informacija o zemeljskih plazovih v Mestni občini Ptuj v letu 2013 
b)  Zaključno poročilo Nadzornega odbora Mestne občine Ptuj o opravljenem nadzoru o gospodarjenju z 

nepremičninami, ki so v lasti ali upravljanju Mestne občine Ptuj, za leto 2012 
Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 23 prijavljenih h glasovanju z večino 
glasov (ZA-22, PROTI-0) sprejel predlagan dnevni red. 
 
1. Predlog Zapisnika 28. redne seje Mestnega sveta Mestne občine Ptuj 
Na predlog zapisnika 28. redne seje sveta z dne 22. 4. 2013 ni bilo pripomb, zato je predsedujoči dal na 
glasovanje naslednji 
SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Zapisnika 28. redne seje Mestnega 
sveta Mestne občine Ptuj z dne 22. aprila 2013 v predloženem besedilu. 
Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 22 prijavljenih h glasovanju  z večino 
glasov (ZA-21, PROTI-0) sprejel predlagani sklep. 
 
2. Predlog Zapisnika 5. izredne seje Mestnega sveta Mestne občine Ptuj 
Na predlog zapisnika 5. izredne seje sveta z dne 22. 4. 2013 ni bilo pripomb, zato je predsedujoči dal na 
glasovanje naslednji 
SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Zapisnika 5. izredne seje Mestnega 
sveta Mestne občine Ptuj z dne 22. aprila 2013 v predloženem besedilu.  
Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 24 prijavljenih h glasovanju  z večino 
glasov (ZA-21, PROTI-0) sprejel predlagani sklep. 
 
3. Predlog Sklepa o potrditvi mandata članu Mestnega sveta Mestne občine Ptuj, naslednjemu 
kandidatu na listi Socialnih demokratov 
Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja (KMVI) je v skladu z 58. členom Poslovnika 
sveta pripravila Predlog Sklepa o potrditvi mandata ALEŠU ŠTRAFELI, naslednjemu kandidatu na Listi 
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kandidatov Socialnih demokratov, za člana Mestnega sveta Mestne občine Ptuj, ki je bil 15. 5. 2013 
objavljen na naši spletni strani, na naslovu www.ptuj.si. 
Statutarno pravna komisija se je seznanila z ugotovitvami Volilne komisije Mestne občine Ptuj ter s 
predlogom sklepa KMVI in k predlogu sklepa ni imela pripomb. 
Rajko Fajt, predsednik KMVI je podal poročilo o ugotovitvah komisije.  
KMVI se je seznanila s sklepom Volilne komisije Mestne občine Ptuj iz katerega izhaja, da je Aleš Štrafela 
naslednji kandidat iz Liste kandidatov Socialnih demokratov. Do pričetka današnje seje sveta, Peter Fras, 
predstavnik Liste kandidatov Socialnih demokratov, ni vložil pritožbe zoper morebitno nepravilno 
ugotovitev Volilne komisije Mestne občine Ptuj. Glede na navedeno, KMVI mestnemu svetu predlaga, da 
potrdi mandat Alešu Štrafeli. 
 
Razprave o poročilu KMVI in predlaganem predlogu sklepa ni bilo, zato jo je predsedujoči sklenil in dal 
na glasovanje naslednji 
SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o potrditvi mandata Alešu 
Štrafeli, naslednjemu kandidatu z Liste kandidatov Socialnih demokratov, za člana Mestnega 
sveta Mestne občine Ptuj v predloženem besedilu. 
Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 23 prijavljenih h glasovanju  soglasno 
sprejel predlagani sklep. 
 
Župan je čestital Alešu Štrafeli ob potrditvi mandata za člana Mestnega sveta Mestne občine Ptuj in mu 
v imenu vseh zaželel tudi uspešno delo v mestnem svetu. 
 
Aleš Štrafela se je mestnemu svetu zahvali za zaupanje ob potrditvi mandata člana mestnega sveta in 
izrazil željo po dobrem sodelovanju in konstruktivnem delu do konca mandata tega mestnega sveta. 
 
4. Predlog Odloka o spremembah Odloka o proračunu Mestne občine Ptuj za leto 2013 
Predlog rebalansa proračuna za leto 2013 so obravnavala vsa delovna telesa mestnega sveta. Pisna 
stališča so objavljena na naši spletni strani, na naslovu www.ptuj.si, iz katerih izhaja, da vsa delovna 
telesa v večini z večino glasov podpirajo rebalans proračuna. 
Župan je pojasnil, da je rebalans občinskega proračuna za leto 2013 potreben, ker se na novo določa 
višina proračuna, ki znaša 31.512.055,69 EUR in je višja od plana za 0,8% oz. za 261.832,00 EUR 
(sredstva bi namenili za nakup delnic Komunalnega podjetja Ptuj, d.d.), predlagani stroški nakupa delnic 
se pokrijejo iz stanja sredstev na računu preteklega leta. 
Prav tako z rebalansom predlagamo spremembo naziva investicije v NRP-ju »Energetska obnova stavb 
Vrtca Ptuj« tako, da se preimenuje v »Energetsko sanacijo stavb Vrtca Ptuj«. Sprememba naziva je 
potrebna zaradi prijave na razpis Ministrstva za infrastrukturo in okolje. 
K predlogu rebalansa proračuna ni bilo vloženega amandmaja tako, da je predlog rebalansa proračuna 
Mestne občine Ptuj za leto 2013 usklajen, je še pojasnil župan. 
 
Razprave o rebalansu proračuna, ni bilo, zato je predsedujoči dal na glasovanje naslednji 
SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Odloka o spremembah Odloka o 
proračunu Mestne občine Ptuj za leto 2013, katerega sestavni del je 
- Načrt razvojnih programov za projekt Energetska sanacija stavb Vrtca Ptuj (OB096-12-0049) za 
obdobje 2013-2016. 
Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 22 prijavljenih h glasovanju  z večino 
glasov (ZA-21, PROTI-1) sprejel predlagani sklep. 
 
5. Pobude in vprašanja 
Na naši spletni strani www.ptuj.si so objavljeni pisni odgovori strokovnih služb Občinske uprave, in sicer: 

http://www.ptuj.si/
http://www.ptuj.si/
http://www.ptuj.si/


4 

 

Oddelka za GIK: 
-Stanislavu Brodnjaku na vprašanja št. 265/28, 266/28, 267/28, ter na pobudo št. 268/28 
-Dejanu Klasincu na pobudo št. 270/28 
-Miranu Mešku na pobudo št. 271/28 
-Marjanu Kolariču na pobudo št. 273/28 
-Petru Pribožiču na pobudi št. 275/28 in 276/28 
-Mirku Vambergerju na pobudi št. 277/28 in 278/28 
-Vladu Čušu na pobudo št. 274/28 (v sodelovanju s SOU in Komunalnim podjetjem Ptuj d.d.) 
Oddelka za NJS: 
-Dejanu Levaniču na pobudo št. 272/28 
Javnih služb Ptuj d.o.o.:  
 - dopolnilna pojasnila Stanislavu Brodnjaku na vprašanja 265/28, 266/28, 267/28 
 
V skladu z 18. členom Poslovnika sveta so bile pred sejo sveta v Kabinetu župana vložene 
naslednje pobude in vprašanja: 
 
MARJAN KOLARIČ je v imenu SDS vložil dve pobudi, in sicer: 
-pobudo št. 279/29: Vaščanom Podvinc se naj posreduje mnenje Direkcije za ceste RS in terminski 
načrt Mestne občine Ptuj o nadaljevanju poteka investicije na regionalni cesti R3-712 skozi naselje 
Podvinci. 
Obrazložitev: Ker se vlaganja v javno infrastrukturo v ČS Rogoznica prenašajo že nekaj let, smo 
vaščani vedno bolj zaskrbljeni glede varnosti (primer Slovenskogoriška cesta Ptu j - Lenart, cesta skozi 
naselje Žabjak, cesta skozi naselje Podvinci). 
Ali še vedno drži podatek, da bo investicija prve faze dokončana v mesecu maju 2013?  
Za II. fazo je predviden začetek takoj po dokončanju prve, vendar po podatkih Direkcije RS za ceste , se 
ta investicija prenaša v leto 2016. Takšno podaljšanje je nesprejemljivo za vaščane in vse, ki jih pot 
vsakdan vodi skozi naše kraje.  
Zato prosimo, da se glede investicije na cesti skozi Podvince posreduje mnenje Direkcije RS za ceste. 
Marjan Kolarič je pobudo na sami seji dodatno obrazložil in jo dopolnil na podlagi ogleda na terenu, ki 
je bil v soboto, 18. 5. 2013, s predstavniki Direkcije RS za ceste in Cestnega podjetja. 
Zaradi zagotovitve varnosti se naj pri dveh hišah uredijo 70 cm globoke mulde, dolge 20 m, stanje na 
terenu pa si naj še dodatno ogledajo Ivan Vidovič, vodja Oddelka za GIK ter pristojne strokovne službe 
občinske uprave. 
Župan je napovedal, da se bodo zadeve na terenu ogledale in bomo poskušali te napake čim prej 
odpraviti.  
-pobudo št. 280/29, veza pobuda št. 209/22, z dne 22.10.2012: Pri avtobusnem postajališču Rašlova 
kapela se naj namestijo talne ovire za umirjanje cestnega prometa in postavi se naj znak za omejitev 
hitrosti 30 km/h. 
Obrazložitev: Pobuda se ponavlja iz leta 2012, z obrazložitvijo, da na postajališču vsak dan čaka več 
kot 20 otrok, postajališče pa je zarisano v križišču javne poti, ki je zelo prometna in nevarna.  
                                                                             
Odbor za splošne zadeve in lokalno samoupravo je dal pobudo št. 281/29, da Oddelek za 
gospodarske javne službe, investicije, kakovost in gospodarstvo (GIK) pristopi k reševanju uničenih in 
neurejenih hidrantov pri PGD Podvinci in Pacinje. 
 
Mirjana NENAD, je v imenu svetniške skupine SD, vložila pobudo št. 282/29 za sofinanciranje nakupa 
zbiralnikov za vodo za občane Mestne občine Ptuj.  
Sofinanciranje bi občanom omogočile Javne službe Ptuj d.o.o., kot izvajalec javne naloge oskrbe z 
vodo, s pomočjo sredstev iz proračuna Mestne občine Ptuj. 
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Obrazložitev: Na 29. redni seji Mestnega sveta Mestne občine Ptuj, 20. 5. 2013, obravnavamo osnutek 
Odloka o odvajanju in čiščenju komunalne in padavinske odpadne vode na območju Mestne občine 
Ptuj. Ta v svoji vsebini dodaja novo obveznost uporabnikom Mestne občine Ptuj – obračun odvajanja in 
čiščenja padavinskih odpadnih voda. 
Zbiralniki za padavinsko vodo pomembno pripomorejo k varovanju okolja in naših vodnih virov, kateri 
postajajo vedno šibkejši. Če imamo površino strehe samo 60 m2, bi lahko v naš zbiralnik na leto steklo 
okrog 59.000 l vode.  
V naših gospodinjstvih je manj kot 5% vode namenjeno za kuhanje in pitje, to je okoli 10 litrov na osebo 
na dan. Za vse ostalo (okrog 100 l vode na dan) bi lahko uporabljali manj kvalitetno in prečiščeno  
padavinsko vodo iz zbiralnikov za vodo. Zavedamo se, da starejše gradnje nimajo ustrezno urejenih 
vodovodnih inštalacij, katere bi omogočale uporabo tako pitne kot padavinske vode. Lahko pa se 
zalogovniki vode ob starejših gradnjah uporabljajo vsaj za zalivanje vrtov, pranje avtomobilov, čiščenje 
okolice in podobno (okrog 50 l vode na osebo na dan). S tem ko padavinske vode ne spustimo v 
kanalizacijo razbremenimo tudi čistilne naprave. Če bi vsak prebivalec Slovenije na dan prihranil 1 liter 
pitne vode, bi prihranili milijon kubičnih metrov vode na leto. Nivo podtalnice ne bi več upadal ampak bi 
se sčasoma umiril in celo začel dvigovati. 
Z našo pobudo apeliramo na podjetje Javne službe Ptuj d.o.o., da del prihodkov, ki bodo pridobljeni iz 
naslova obračuna odvajanja in čiščenja padavinskih voda, nameni za izvedbo javnega razpisa za 
sofinanciranje nakupa zbiralnika za vodo. V ta sklad bi del sredstev prispevala tudi Mestna občina Ptuj. 
Predlagamo vsaj 50% sofinanciranje upravičenih stroškov (t.j. zbiralnik za vodo, potrebna oprema za 
čiščenje padavinske vode in potrebna oprema za črpanje vode). 
Verjamemo, da bo sofinanciranje lokalne skupnosti nakupa spodbudilo občane, da aktivneje pristopijo k 
investiciji nakupa zbiralnika za vodo ter tako skupaj prispevamo k varovanju vodnih virov.  
 
V skladu z drugim odstavkom 18. člena Poslovnika sveta so člani sveta na sami seji pisno in 
ustno postavili vprašanja in dali pobude: 
 
Miran MEŠKO je dal pobudo št. 283/29: Preuči se naj možnost preselitve Območnega združenja RK 
na drugo lokacijo na območju Mestne občine Ptuj (morda v katerega od domov četrtnih skupnosti), ali 
pa se naj ponovno pristopi k preučevanju možnosti širitve prostorov za zagotovitev ustreznih pogojev na 
sedanji lokaciji. 
Obrazložitev: Pristojne strokovne službe občinske uprave poziva, naj ponovno preučijo situacijo, hkrati 
pa je znotraj razpoložljivih občinskih prostorov potrebno ugotoviti, če je možno izvajanje te dejavnosti 
zagotoviti na drugi lokaciji. 
Imel je možnost se seznaniti z načinom dela OZ RK v sedanjih prostorih, ki jih imajo na razpolago. Ni 
dobil najboljšega vtisa in na koncu obiska so prišli do zaključka, da bo potrebno pristopiti k reševanju 
prostorske problematike, nenazadnje število prejemnikov pomoči narašča iz dneva v dan (število 
prejemnikov pomoči od leta 2008 do leta 2012 se je podvojilo). OZ RK letno za najemnine OO RK za 
prostore plača skoraj 12.000 EUR, občina pa ima prazne prostore. 
Napovedal je, da bo pobudo poslal še v pisni obliki z vsemi informacijami. 
Župan je napovedal, da bomo storili vse, da bomo vse pristojne iz te zgodbe povabili na skupni 
razgovor in upamo lahko samo, da se bodo našemu vabilu odzvali. 
 
Helena NEUDAUER je opozorila na že dani dve pobudi, ki bi ju bilo potrebno realizirati: 
-pobudo št. 284/29:  Izvajalca pokopališke dejavnosti na novem rogozniškem pokopališču se naj 
pozove, da se prilagodi potrebam koristnikov storitev in se ura pokopov prilagodi letnemu času tako, da 
bodo pokopi v poletnem času zaradi vročine po 17. uri. 
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Obrazložitev: Mestni svet je že predlagal, da bi se ura pogrebov prilagodila predvsem v poletnem času 
zaradi vročine. Danes, ko se je udeležila pogreba, je bilo svojcem povedano, da je na rogozniškem 
pokopališču pokop možen najkasneje ob 14. uri.  
Ocenjuje, da se izvajalec pokopališke dejavnosti mora prilagajati tako željam svojcev, kot letnemu času, 
zato bi bilo mnogo bolj primerno pokop opraviti po 17. uri. 
-pobudo št. 285/29: Pristojni za vzdrževanje občinskih cest naj vse občinske ceste na območju Mestne 
obline Ptuj pregledajo in tam, kjer je potrebno, se naj sanirajo udarne jame. 
Obrazložitev: Tudi ta pobuda za vzdrževanje občinskih cest je že bila dana. Na 28. seji sveta smo 
dobili odgovor, da bo vzdrževanje izvedeno do aprila 2013, očitno pa so nekatere ceste v nekaterih 
ulicah izpadle, kot npr. Draženska cesta, ki je po informacijah v katastrofalnem stanju in je polna udarnih 
jam, katere je potrebno takoj sanirati. 
 
Mirko VAMBERGER je dal pobudo št. 286/29, veza: pisni odgovor Oddelka za GIK na pobudo št. 
278/28. 
Če ima občina kakšno veliko zeleno površino in je ne potrebuje, jo naj določi in naj določi pogoje, pod 
katerimi lahko lastniki psov uporabljamo to površino. Lastniki psov pa se bomo združili in sami ogradili 
zeleno površino. 
Obrazložitev: V Mestni občini Ptuj je več kot 13.000 registriranih psov, lastnikov psov pa je najmanj 
7.000. To je ena izmed socialnih kategorij, ker danes pes sobiva s človekom. Ni potrebno, da se 
oziramo na druge občine, ampak bodimo ena izmed tistih občin, ki lahko tudi to ponudimo. 
Župan je napovedal, da se bo predmetna zadeva iz pobude preučila. 
 
Vlado ČUŠ je dal pobudo št. 287/29: Pripravijo se naj odgovori na pobude, na katere smo odgovore 
sicer že dobili, vendar so bili odgovori pomanjkljivi. Pripravijo se naj takšni odgovori, ki nam bodo v 
pomoč in s katerimi bodo nakazane tudi rešitve problema.  
Izpostavil je naslednje pobude: 
-pobuda št. 520/36  z dne 1. 3. 2010. Mestna občina Ptuj se naj priključi tistim občinam v Sloveniji, ki 
na svojem območju nasprotujejo gensko spremenjenim organizmom. (Oddelek za GIK pisni odgovor na 
37. seji sveta, 29. 3. 2010). 
-pobuda št. 560/39, 24. 5. 2010. Strokovne službe občinske uprave naj v zvezi z sprejetim Lokalnim 
programom varstva okolja pripravijo odgovore na vprašanja. 
- Kdo v Mestni občini Ptuj spremlja obremenitve zraka po LPVO?  
- Kakšni so podatki o meritvah obremenitve zraka za zadnji 2 leti?  
- Kakšni ukrepi trenutno potekajo na tem področju, kot npr. obveščanje javnosti in sodelovanje vseh, ki 
so že po zakonu za to zadolženi (med njimi konkretno gospodarske družbe, katere bi že oktobra 2007 
morale imeti okoljska dovoljenja; s tem v zvezi je še vedno nerealiziran podatek iz njegove zahteve in 
pobude, da mestni svet dobi informacije in poročilo o tem, katera podjetja so zavezanci za IPPC in ali so 
se v določenem zakonskem roku glede tega tudi uskladila z zakonodajo)? (SOU pisno na 40. seji sveta, 
21. 6. 2010). 
-pobuda št. 587/41 z dne 19. 7. 2010, »za čistejši zrak na Ptuju«. Ptuj se naj vključi v evropski projekt 
za čisti zrak »Citeair 2«, skupna informacija k evropskemu zraku. (SOU pisno na 42. seji sveta, 20. 9. 
2010). 
-pobuda št. 170/17 z dne 23. 4. 2012. Izdela se naj hortikulturni plan urejanja javnih površin. (Oddelek 
za GIK, pisni odgovor na 18. seji sveta, 21. 5. 2012). 
 
Mirko KEKEC je zaradi širjenja smradu po Ptuju in okolici iz CČN postavil naslednje 
- vprašanje št. 288/29: Ali so rešitve, ki so bile projektirane za CČN primerno izdelane in se je pojavilo 
zgolj moteno delovanje CČN, ko je prihajalo do širjenja neznosnega smradu? Ali pa se je morda CČN 
opremila na način oz. reševanje izsuševanja blata na način, ki za Ptuj ni sprejemljiv? 
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Obrazložitev: V prvomajskih praznikih se je po mestu iz CČN širil neznosen smrad, posebej izrazit 
smrad je bil na Ranci, sicer pa po celotnem Ptuju. Smrad, ki se širi pri izsuševanju blata na CČN, je za 
Ptuj in za okolico neznosen, kar ni sprejemljivo. Upa, da bodo pristojne službe in odgovorni, odgovorili, 
kaj se dogaja na CČN, oz. kaj je potrebno na CČN spremeniti, da se smrad v bodoče ne bo širil. 
Župan je pojasnil, da intenzivno delamo na tem, da se ugotovi vzrok širjenja smradu.  
 
Branko BRUMEN je dal pobudo št. 289/29, veza pobuda št. 160/17 z dne 23.4.2012. Na avtocesti v 
smeri Ptuj - Ljubljana, oz. Ljubljana - Maribor, na izvozu za Ptuj, se naj postavi podobna označevalno 
usmerjevalna tabla za kulturno zgodovinske znamenitosti Ptuja, kot je postavljena ob avtocesti v smeri  
Maribor - Ptuj - Zagreb. 
Obrazložitev: Zadovoljen je, da je delno realizirana pobuda št. 160/17 z dne 23. 4. 2012 in je 
postavljena označevalno-usmerjevalna tabla kulturno zgodovinskih znamenitosti Ptuja ob avtocesti v 
smeri Maribor - Ptuj - Zagreb. Povečan obisk turistov, ki ga zaznavamo, tako pri obisku Orfejevega 
spomenika in tudi Ptujskega gradu, je deloma rezultat in posledica postavljene označevalne table, zato 
predlaga, da se podobna označevalna tabla za kulturno znamenitosti Ptuja postavi tudi na avtocesti v 
smeri Ptuj - Ljubljana, oz. Ljubljana - Maribor, na izvozu za Ptuj. 
 
Pripombe in komentarje na pisne odgovore strokovnih služb občinske uprave so podali: 
 
-Stanislav Brodnjak, veza dodatna pojasnila Javnih služb Ptuj v zvezi z urejanjem razmer na 
pokopališču iz vidika prodaje cvetja in iz vidika ureditve pokopališča. Dal je dve pripombi: 
- njegov namen ni bil kritizirati mag. Hodnika, direktorja Javnih služb Ptuj, še manj, da bi mu pretil z 
grožnjami, 
- predpostavlja, da je imelo Komunalno podjetje, ki je bilo prej upravljavec pokopališča, določeno 
postavko, na kateri so se zbirala sredstva za urejanje pokopališča. Potrebno bi bilo videti, ali še 
obstajajo viri tiste postavke, saj je pokopališče potrebno urediti in boljše vzdrževati; 
 
-veza pisni odgovor na pobudo št. 268/28, ki se nanaša na urejanje parkiranja v Vošnjakovi in 
Dravski ulici. Stanovalci Vošnjakove 10 imajo pravico stalnega parkiranja na parkirnem mestu v 
Vošnjakovi in zaradi tega sklepa, da ni nemogoče, da dvema obrtnikoma, ki imata v tej ulici dejavnost, 
ne bi mogli zagotoviti parkirnega prostora na lokal. Pobuda je bila v tem smislu, da se zagotovi 
parkirni prostor vsakemu od obrtnikov, zato se naj odločitev o parkiranju še enkrat preuči. 
 
Mirjana Nenad, je podala pripombo na pisni odgovor Oddelka za NJS na pobudo št. 272/28 za sprejem 
Odloka o mladini v Mestni občini Ptuj. Opozorila je na dejstvo, da smo lani dobili certifikat »Mladim 
prijazna občina«, s katerim smo dobili priznanje, da uspešno izvajamo ukrepe s področja mladinskih 
politik. Kot je sicer ugotovljeno, imamo v občini Mladinski svet Mestne občine Ptuj, katerega se 
prepoznava kot neaktivnega, vendar pa imamo veliko aktivnih posameznikov in drugih mladinskih 
organizacij. Naloga lokalne skupnosti je, da pomagamo pri morebitnih težavah Mladinskega sveta, ki 
ima pomembno in aktivno vlogo v izvedbenem delu mladinske politike. 
Skupaj z aktivno mladino moramo bolje reševati pereče probleme mladih v občini in kot del tega 
pristopa k reševanju problemov, v SD vidimo, tudi v Odloku o organiziranju in financiranju mladine v 
Mestni občini Ptuj. Zato ponovno pozivamo občinsko upravo, da preuči dano pobudo SD, št. 272/28.  
 
Ker drugih pobud in vprašanj ni bilo, je predsedujoči sklenil razpravo o točki dnevnega reda. 
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6. Predlog Sklepa o dodatnem povečanju števila delnic Mestne občine Ptuj v družbi Komunalno 
podjetje Ptuj d.d., ČISTOPIS z dne 20. 5. 2013 
Gradivo za točko dnevnega reda so predhodno obravnavali na Odboru za finance, Odboru za 
gospodarstvo, Odboru za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo in na Statutarno pravni 
komisiji. Pisna stališča so objavljena na naši spletni strani, na naslovu www.ptuj.si. 
Odbor za finance je z večino glasov podprl predlog sklepa in mestnemu svetu predlagal, da ga po 
obravnavi sprejme. 
Odbor za gospodarstvo je z večino glasov (ZA-4, PROTI-2, od 6 navzočih) podprl predlog sklepa in ga 
mestnemu svetu predlagal v obravnavo in sprejem. 
Odbor je tudi predlagal, da župan na seji sveta posreduje naslednja pojasnila: 
1. Informacijo o tem, kolikšen % delnic je do sedaj odkupljen? 
2. Kakšen je interes ostalih občin do nakupa delnic? 
3. Kakšna je možnost, da pridobimo večinski delež 75% + 1 delnica, oz., da se Komunalno podjetje Ptuj 
d.d. preoblikuje v javno podjetje? 
4. V primeru, da občina postane večinska lastnica Komunalnega podjetja Ptuj, ali to pomeni, da se bodo 
dejavnosti Javnih služb Ptuj d.o.o. prenesle na komunalno podjetje? Predstavi se naj dolgoročna 
strategija Javnih služb in Komunalnega podjetja Ptuj. 
Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo je soglasno podprl predlog sklepa in ga 
predlagal mestnemu svetu v obravnavo s predlogom odbora, naj se v 1. točki sklepa v drugi vrstici črta  
besedilo:…  in sicer do višine  75 %  + 1 delnica…, tako, da 1. točka predloga sklepa na novo glasi: 
»… Mestni svet Mestne občine Ptuj soglaša z dodatno pridobitv ijo delnic Komunalnega podjetja Ptuj 
d.d. do  vrednosti  261.832,00 EUR«.  
Statutarno pravna komisija se je seznanila s predlogom sklepa v ČISTOPISU z dne 16. 5. 2013, nanj 
ni imela pripomb  ter ga predlagala mestnemu svetu v nadaljnjo obravnavo. 
 
Župan je sledil razpravi na delovnih telesih in zato je bil na mizo predložen ČISTOPIS predloga Sklepa 
o dodatnem povečanju števila delnic Mestne občine Ptuj v Komunalnem podjetju Ptuj z dne 20. 5. 2013, 
s katerim se določa pridobitev delnic največ do vrednosti 120.000 EUR. 
Pojasnil je, da poskušamo v tem trenutku racionalno ravnati z občinskim premoženjem, zato smo 
prvotno predlagana sredstva v višini 261.832,00 EUR, znižali na vrednost 120.000 EUR, kar tudi 
predstavlja sklenjen sporazum z delničarji. V tem sporazumu imamo trenutno zajetih 57,1848 % delnic, 
in bi bilo zelo neprijetno, da bi ljudem, ki so sporazum podpisali, sedaj rekli, da bomo do 50 % + 1 
delnico kupovali, preostalih pa ne. 
Večina razprav na sejah delovnih teles je tudi bila v smeri, da je potrebno z ostalimi občinami korektno 
doseči sporazum oz. dogovor o načinu odkupa preostalega deleža. Ravno druga točka čistopisa sklepa 
se nanaša na to, da mestni svet zadolži občinsko upravo in župana, da skupaj z ostalimi občinami 
pridemo do odkupa celotnega zasebnega deleža delnic in, da Komunalno podjetje Ptuj preoblikujemo v 
javno podjetje in s tem pridobimo možnost podelitve neposredne koncesije za izvajanje dejavnosti.  
Podal je še informacijo, da je bil uspešno zaključen javni razpis za izbiro izvajalca za II. fazo podtalnice. 
Dobili smo enega ponudnika, in znotraj tega enega ponudnika je tudi Komunalno podjetje Ptuj, ki pa 
mora izpolnjevati pogoje javnega podjetja, da bomo lahko sodelovali pri celotni zadevi.   
 
Sledila je razprava o predlogu sklepa v ČISOPISU z dne 20. 5. 2013, v kateri so predstavniki svetniških 
skupin in svetniki posamezniki predstavili stališča, mnenja in ugotovitve, kot sledi: 
 
Helena Neudauer je v imenu svetniške skupine SDS napovedala, da bodo podprli predlog sklepa z dne 
20. 5. 2013. Pojasnila je tudi, da so člani SDS že na odborih izpostavljali zadeve, katere je uvodoma 
predstavil župan. Ocenila je, da je potrebno sodelovati tudi z ostalimi občinami, da bo v prihodnje 
Komunalno podjetje Ptuj, res postalo javno podjetje. Takrat ne bo toliko pomembno, ali bodo delovali z 

http://www.ptuj.si/
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dobičkom, ampak predvsem, da bodo storitve, ki jih bo za občane občine Ptuj opravljalo Komunalno 
podjetje Ptuj, čim bolj ugodne in kvalitetne za čim nižjo ceno. 
Miran Meško je v imenu svetniške skupine SD napovedal, da bodo podprli predlog sklepa z dne 20. 5. 
2013, saj je župan z novim predlogom sklepa sledil razpravi Odbora za okolje in prostor. Podpirajo, da 
se k preoblikovanju Komunalnega podjetja Ptuj pristopa v več fazah ter, da se sledi cilju, da se 
komunalno podjetje preoblikuje v javno podjetje in se hkrati na ta način tudi zagotovi upravljanje z 
vodnimi viri.  
Vlado Čuš je v imenu svetniške skupine Zeleni napovedal, da bodo podprli predlog sklepa z dne 20. 5. 
2013. Ocenjuje, da bomo s tem odpravili tudi anomalijo, ki izvira iz začetka 90-ih let, pa tudi bomo 
odpravili to, čemur smo nasprotovali ob evropski direktivi, ki je šla v smeri omogočanja privatizacije 
vodnih virov (to opcijo smo v dokumentih v delniški družbi Komunale imeli že 20 let vgrajeno). Potrebno 
pa bo umno delati stvari naprej, kot npr. sodelovati z ostalimi občinami. 
Lahko se slej kot prej zgodi, da bomo dobili regijo in naloga te regije bo gospodarno ravnati z vodnimi 
viri, da bomo vodne vire lahko koristili še zelo dolgo in ustvarili bazo, iz katere bodo lahko črpali tudi 
naši nasledniki.  
Branko Brumen je v imenu svetniške skupine SLS napovedal, da bodo podprli predlog sklepa z dne 
20. 5. 2013. Ocenjujejo, da je vsebina sklepa dovolj jasna in nevtralna, da ne bomo po nepotrebnem 
izzvali nasprotovanj, ker je prepričan, da je določilo druge točke sklepa nuja, če želimo, da Komunalno 
podjetje Ptuj ohrani status regionalnega podjetja. Tudi zunanje občine solastnice na območju bivše 
občine Ptuj so odigrale svojo vlogo pri tem, in podpira, da se izvede nakup vseh preostalih delnic, da 
občine postanejo 100% lastnice KPP, kar bi omogočilo preoblikovanje KPP v javno podjetje ter 
pridobivanje javnih sredstev. Upa, da bomo na razpisu za sredstva za investicije uspešni, ker brez 
investicij v ptujskem prostoru krize ne bomo prebrodili. 
Gorazd Žmavc je v imenu svetniške skupine DeSUS napovedal, da bodo podprli predlog sklepa v 
čistopisu. Sicer je na Odboru za gospodarstvo bilo izpostavljeno nekaj dilem, vendar je oblikovana 
modifikacija sklepa, ki je v tem trenutku sprejemljiva predvsem iz stališča, ker so že stekli postopki za 
odkup delnic in je to potrebno zaključiti. Potrebno pa je tudi zaključiti usklajevanje z drugimi občinami ob 
zavesti, da je voda regijski projekt. 
Vse to bo potrebno uskladiti in strinja se, da ne iskati dobička, temveč občanom nuditi kvaliteto storitev. 
Miroslav Luci je napovedal, da bo podprl sklep v ČISTOPISU z dne 20. 5. 2013 in pojasnil, zakaj bo 
sedaj glasoval drugače kot je na Odboru za gospodarstvo in na Odboru za splošne zadeve. 
Voda je strateška surovina in KPP z oskrbo z zdravo pitno vodo in z odvajanjem odplak naj ostane 
regionalna institucija. Zato je tudi nasprotoval sklepu za odkup delnic 75%+1 delnica, ker bi to porušilo 
eno in drugo (nastal bi odpor zunanjih občin in vprašanje je, kako bi se lahko zgodba končala). Želimo, 
da se zadeve čim prej stabilizirajo in, da KPP postane stabilno podjetje, ki bo imelo zaupanje tako pri 
občanih Ptuja kot pri občanih zunanjih občin. 
Sklep za odkup delnic KPP podpira z željo, da KPP postane javno podjetje v večinskem javnem 
lastništvu in, da odigra svojo vlogo še naprej kot ena od redkih regijskih institucij.  
Stanislav Brodnjak je opozoril na nekatera vsebinsko odprta vprašanja. 
Ocenil je, da s tem sklepom gre za odločanje »post-festum« in, da nimamo druge možnosti, kakor da 
dogovor z delavci in notranjimi lastniki, podpremo. Bilo bi neodgovorno od nas, da diferenciramo 
delničarje, ker oni so se že sami diferencirali s tem, ko so en del delnic prodali drugim občinam za 
drugačno (višjo) ceno. Možnost je, da bi se ta scenarij razvil drugače v primeru, če Mestna občina Ptuj 
ne bi vztrajala na tem, da dobi večinski delež (proporcionalno bi se morda z drugimi občinami dalo 
dogovoriti, da do teh dogodkov ne bi prišlo, kot je prišlo, op.), vendar sedaj je kar je. Verjetno bo v 
naslednjem koraku potrebno biti bolj moder, morda ne bo prijetno slišati, vendar na strani občin, ki so 
kupile 25%+1 delnico in na strani Mestne občine Ptuj, v principu gre za državna sredstva in zato 
moramo biti zelo odgovorni do tega, kar počnemo. 
-Reorganizacija podjetja: 
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Ocenjuje, da se zgodba s komunalnim podjetjem ne končuje. To podjetje bo moralo biti temeljito 
prečiščeno, da ne bi znova zašli v to, da bo prepleten javni del s tržnim delom, ker to mora biti ločeno. 
Zaradi tega bi bilo smiselno, da se pripravi reorganizacija podjetja v smislu, da se tisti del javnih poslov, 
ki je vezan na koncesije, izloči in tisti del, ki konkurira na trgu, konkurira na trgu kot vsak drug subjekt.  
-Energetika: 
Nima sicer vseh natančnih podatkov in ne ve, kaj se dogaja v strukturi lastništva energetike, vendar 
ocenjuje, da je prav tako zadeva lastniško prepletena in jo bomo v nekem trenutku morali razčiščevati. 
Več (ali manj) kot 60% lastnik te energetike je komunalno podjetje in to je še eno od odprtih vprašanj iz 
preteklosti, ki ga bo v bodoče potrebno razrešiti. 
- Osnovni kriterij pri lastninjenju: 
Osnovni kriterij pri lastninjenju KPP ne bi smel biti lastniški delež zaradi delitve dobička. To je pri javnem 
podjetju popoln nesmisel. Osnovna funkcija javnega podjetja mora biti izvajanje storitev javnega 
podjetja v dobro občanov, ne pa akumuliranje in delitev dobička. V principu bi morali dobiček investirati 
v razvoj infrastrukture, v kvalitetne storitve in nižjo ceno storitev. 
Predlagal je, da naj sedanji direktor KPP naredi vsebinsko in organizacijsko analizo ter vizijo 
Komunalnega podjetja Ptuj, ne glede na to, kako se bodo zadeve razvijale s privatnim deležem, ki 
objektivno še je.  
Rajko Fajt je napovedal, da bo predlog sklepa podprl. Zavedamo se, da je z vodo potrebno ravnati zelo 
odgovorno. Sodeč po razpravah na sejah Kolegija županov Sp. Podravja o podelitvah koncesij in 
prodaji, je nujno, da si Mestna občina Ptuj zagotovi večinski delež, s katerim bi se preprečilo nadaljnje 
neodgovorno razmišljanje in podelitev koncesij celo morda kakšnemu drugemu podjetju. Na našem 
območju je zelo prisotna francoska družba Veolia, ki je v nekaterih državah Evrope že prevzela področje 
vodooskrbe in znano je tudi, kakšne posledice čutijo sedaj prebivalci teh držav (300% povišana cena 
vode, v obnovo vodovodnega omrežja se nič ne vlaga, …).  
Tega si ne smemo privoščiti, zato je mestnemu svetu v razmislek prebral tekst, ki izhaja iz časopisa 
Skupnosti občin Slovenije, iz gradiva Državnega sveta in iz informacij, pridobljenih na spletnih straneh. 
Podatki iz vsega navedenega opozarjajo, da se z vodo kot osnovno življenjsko dobrino ne smemo 
»igrati«, sprožen pa je že postopek za osnutek ustavnega zakona o dopolnitvi 70. člena Ustave RS, v 
katerem bi se dodalo, da ima vsak državljan pravico do pitne vode in, da se vodni viri, ki služijo oskrbi 
prebivalstva s pitno vodo in z vodo za oskrbo gospodinjstev, izkoriščajo v obliki neprofitne javne službe. 
Upa, da je dovolj nazorno izpostavil, kaj se nam lahko zgodi, če ne bomo odgovorni do vodnih virov. 
Upa tudi, da bo med župani okoliških občin prevladal razum o regionalnem pomenu vode in, da bodo 
enotni vsaj glede vodovoda ter, da bo komunalno podjetje postalo javna institucija in, da bodo občine 
solastnice. 
Miran Meško je pojasnil, da je danes poslal pisno pobudo županu, ki je po vsebini identična razpravi in 
citatu g. Fajta, in sicer je predlagal, da mestni svet pristopi k oblikovanju Sklepa o zavarovanju lastništva 
vodnih virov RS, oz. da  mestni svet sprejme stališče, da morajo vodni viri ostati v lasti države in, da se 
pravica do vode zaščiti v Ustavi RS. Nekatere občine so že pristopile k oblikovanju takšnih sklepov, to 
pa hkrati tudi posredno vpliva na regulativo evropske zakonodaje. 
 
Druge razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je predsedujoči po sklenjeni razpravi dal na glasovanje 
naslednji 
SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o dodatnem povečanju števila 
delnic Mestne občine Ptuj v družbi Komunalno podjetje Ptuj d.d. v ČISTOPISU z dne 20. 5. 2013 v 
predloženem besedilu. 
Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 26 prijavljenih h glasovanju soglasno 
sprejel predlagani sklep. 
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7. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o oddajanju poslovnih prostorov in 
garaž v najem 
O gradivu so predhodno razpravljali na Odboru za finance, Odboru za okolje in prostor ter gospodarsko 
infrastrukturo, Odboru za gospodarstvo in Statutarno pravni komisiji. Pisna stališča so objavljena na 
naši spletni strani, na naslovu www.ptuj.si. 
Odbor za finance je obravnaval predlog odloka in z večino glasov mestnemu svetu predlagal, da ga po 
obravnavi sprejme z AMANDMAJEM odbora, s katerim se v besedilo 2. člena predloga odloka doda 
novi 19. b člen z namenom, da ne bi prihajalo do zlorab pri uveljavljanju znižane najemnine. 
Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo je soglasno podprl predlog odloka in ga 
predlagal mestnemu svetu v  obravnavo in sprejem z naslednjima amandmajema. 
-I. AMANDMA k 1. členu predloga odloka, s katerim se v odlok uvede institut Pravilnika o merilih in 
kriterijih za določitev znižane najemnine poslovnih prostorov, ki ga sprejme mestni svet in v katerem se 
natančno določi sestava komisije, dodatni kriteriji in merila ter postopek odobritve znižanja najemnine. 
-II. AMANDMA k 2. členu predloga odloka, s katerim se v novem 19. a členu …črta …četrta alineja, ki 
določa, da se najemniku zniža najemnina za dejavnosti, ki jih opravljajo podjetja, katerih večinski lastnik 
je Mestna občina Ptuj.  
Odbor za gospodarstvo je podprl predlog odloka in mestnemu svetu predlagal, da ga po obravnavi 
sprejme v predloženem besedilu. 
Statutarno pravna komisija na predlog odloka ni imela pripomb. Ugotovila je, da so vloženi amandmaji 
Odbora za finance in Odbora za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo pripravljeni in vloženi v 
skladu s poslovniškimi določbami. 
 
Župan je pojasnil, da so vložene amandmaje v strokovni službi preučili in, da se strinja z amandmajem 
Odbora za finance in z obema amandmajema Odbora za okolje in prostor ter gospodarsko 
infrastrukturo. 
 
Sledila je razprava o AMANDMAJU Odbora za finance, katerega je odbor vložil na podlagi prvega 
odstavka 84. člena Poslovnika Mestnega sveta Mestne občine Ptuj (Uradni vestnik Mestne občine Ptuj, 
št. 12/07 in 1/09). 
Vsebina amandmaja. 
V predlogu Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o oddajanju poslovnih prostorov in garaž v 
najem, se v 2. členu  spremeni uvodni stavek tako, da glasi: 
»Za 19. členom se dodata nova 19. a in 19. b člen, ki glasita:« 
 
V 2. členu se za 19.a. členom doda nov 19. b člen, ki glasi: 

»19. b člen 
(1)Do znižanja najemnine sta ista pravna ali fizična oseba upravičeni samo enkrat. 
(2)Do znižanja najemnine ni ponovno upravičen interesent, če gre za gospodarsko družbo, katere 
družbeniki so osebe, ki: 

- so družbeniki gospodarske družbe z večinskim deležem in jim je bila najemnina že znižana,  
- so znižanje najemnine že koristili kot podjetniki, zasebniki ali fizične osebe,  
-    so že pridobili pravico do znižanja najemnine, oziroma so pravico do znižane najemnine že 

koristili njihovi družinski člani ali katerakoli oseba, ki jo nadzira ali običajno nadzira najemnik 
(povezane osebe po Zakonu o dohodnini). 

(3) Do znižanja najemnine niso ponovno upravičeni interesenti, ki so nastali s statusnim  
     preoblikovanjem.«.« 
 
Stanislav Brodnjak je napovedal, da amandmaja ne bo podprl, ker v spremembah in dopolnitvah 
odloka ni upoštevana nobena pripomba, oz. stališča in mnenja, ki sta jih podala z Milanom Krajnikom. 

http://www.ptuj.si/
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Druge razprave o amandmaju Odbora za finance ni bilo, zato ga je predsedujoči dal na glasovanje. 
Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 22 prijavljenih h glasovanju  z večino 
glasov (ZA-19, PROTI-3) sprejel amandma Odbora za finance. 
Ker je bil amandma sprejet, ga je mestni svet v nadaljevanju obravnaval kot sestavni del besedila 
predloga odloka. 
 
Sledila je razprava o I. AMANDMAJU Odbora za Okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo, 
ki ga je odbor vložil na podlagi prvega odstavka 84. člena Poslovnika Mestnega sveta Mestne občine 
Ptuj (Uradni vestnik Mestne občine Ptuj, št. 12/07 in 1/09). 
Vsebina amandmaja. 
V predlogu Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o oddajanju poslovnih prostorov in garaž v 
najem se v 1. členu, besedilo novega tretjega odstavka 5. člena odloka spremeni tako, da glasi:  
»(3) Odločitev o znižanju najemnine iz 19. a člena tega odloka sprejme razširjena Komisija za vodenje 
in nadzor postopka ravnanja s stvarnim premoženjem Mestne občine Ptuj, na podlagi pogojev iz tretjega 
odstavka 19. a člena tega odloka, ter Pravilnika o merilih in kriterijih za določitev znižane 
najemnine poslovnih prostorov, ki ga sprejme Mestni svet Mestne občine Ptuj. Razširjeno 
komisijo imenuje župan Mestne občine Ptuj s posebnim sklepom.«.            
-5. člen odloka se spremeni tako, da glasi: 
»Ta odlok začne veljati naslednji dan po objavi v Uradnem vestniku Mestne občine Ptuj in se prične 
uporabljati z dnem uveljavitve pravilnika«. 
Razprave o prvem amandmaju odbora za okolje ni bilo, zato ga je predsedujoči dal na glasovanje. 
 
Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 22 prijavljenih h glasovanju z večino 
glasov (ZA-21, PROTI-1) sprejel I. AMANDMA Odbora za okolje in prostor ter gospodarsko 
infrastrukturo. 
Ker je bil amandma sprejet, ga je mestni svet v nadaljevanju obravnaval kot sestavni del besedila 
predloga odloka. 
 
Sledila je razprava o II. AMANDMAJU Odbora za Okolje in prostor ter gospodarsko 
infrastrukturo, ki ga je odbor vložil na podlagi prvega odstavka 84. člena Poslovnika Mestnega sveta 
Mestne občine Ptuj (Uradni vestnik Mestne občine Ptuj, št. 12/07 in 1/09). 
Vsebina amandmaja. 
 »V predlogu Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o oddajanju poslovnih prostorov in garaž v 
najem se v prvem odstavku predlaganega novega 19. a člena črta četrta alineja. 
Dosedanja peta alineja postane četrta alineja.«.«    
 
Asja Stropnik Paternost je Branku Brumnu pojasnila, da črtanje četrte alineje v 19. a členu pomeni, 
da podjetja, katerih večinski lastnik je Mestna občina Ptuj, ne morejo v skladu s tem odlokom koristiti 
znižanja najemnine. 
Ker druge razprave o II. amandmaju odbora ni bilo, ga je predsedujoči dal na glasovanje. 
Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 22 prijavljenih h glasovanju  z večino 
glasov (ZA-21, PROTI-0) sprejel II. amandma Odbora za okolje in prostor ter gospodarsko 
infrastrukturo. 
Ker je bil amandma sprejet, ga je mestni svet v nadaljevanju obravnaval kot sestavi del besedila 
predloga odloka. 

*** 
Sledila je razprava o predlogu odloka z izglasovanimi amandmaji. 
Miran Meško je v imenu svetniške skupine SD in kot predsednik Odbora za okolje in prostor ter 
gospodarsko infrastrukturo, poudaril, da bo Pravilnik o merilih in kriterijih za določitev znižane najemnine 
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poslovnih prostorov, ki ga sprejme Mestni svet Mestne občine Ptuj, ključnega pomena, saj bo plasiral 
tudi prioritetne dejavnosti znotraj mestnega jedra. Sicer imamo ADHOC program, ki je zelo obsežen, 
vendar če smo korektni, še vedno ne vemo, kaj bi radi naredili s starim mestnim jedrom, naš edini 
skupni cilj je želja po oživitvi starega mestnega jedra. Zato je predlagal,da se naj imenuje ožja ekipa za 
pripravo strategije razvoja mestnega jedra, ki bi bila sestavljena iz članov občinskega sveta, oz. 
članov Odbora za gospodarstvo ter Odbora za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo 
in tudi glavnih deležnikov, ki vplivajo na razvoj mestnega jedra. Strategija se naj izdela tako, da bo 
razumljiva vsem in, da bo kratko in jasno napisano, kaj v tem mestu ima prioriteto, kaj bomo delali in iz 
katerih virov. 
 
Druge razprave o predlogu odloka ni bilo, zato je predsedujoči dal na glasovanje naslednji 
SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah 
Odloka o oddajanju poslovnih prostorov in garaž v najem s sprejetimi amandmaji v predloženem 
besedilu.  
Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 24 prijavljenih h glasovanju  z večino 
glasov (ZA-22, PROTI-2) sprejel predlagani sklep. 
 
8. Predlog Odloka o spremembah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Lekarne Ptuj 
Odbor za socialno varstvo, zdravstvo in kulturo in Statutarno pravna komisija sta podprla predlog odloka 
in ga mestnemu svetu predlagala v obravnavo in sprejem v predloženem besedilu. 
Razprave o predlogu odloka ni bilo, zato je predsedujoči dal na glasovanje naslednji 
SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Odloka o spremembah Odloka o 
ustanovitvi javnega zavoda Lekarne Ptuj v predloženem besedilu. 
Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 25 prijavljenih h glasovanju  z večino 
glasov (ZA-24, PROTI-0) sprejel predlagani sklep. 

 
9. Osnutek Odloka o odvajanju in čiščenju komunalne in padavinske odpadne vode na območju 
Mestne občine Ptuj 
Odbor okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo, Odbor za gospodarstvo in Statutarno pravna 
komisija so podprli osnutek odloka in ga predlagali mestnemu svetu v obravnavo in sprejem v 
predloženem besedilu. Pisna stališča so objavljena na naši spletni strani, na naslovu www.ptuj.si. 
Na sami seji so pripombe na osnutek odloka podali: 
Marjan Kolarič je podal pripombo na prvi in tretji odstavek 21. člena (praznjenje nepretočnih 
greznic), in sicer 
-v prvem odstavku se praznjenje greznice naj izvede 1x letno in ne 1x v treh letih. 
Menil je, da bi se praznjenje nepretočnih greznic moralo izvesti vsaj enkrat letno, da ljudje teh vod ne bi 
spuščali v podtalnico in drugam. 
 -V tretjem odstavku se naj določi, da morajo biti stroški praznjenja greznic, ki jih izvajalec javne službe 
zaračuna uporabniku, nižji.  
Postavlja se vprašanje glede stroškov praznjenja oz. kako te stroške poravnati, saj vemo, da znašajo 
stroški odvoza, npr. osmih kubičnih metrov vode ali pa fekalne kanalizacije, 120 EUR. To so preveliki 
stroški, kajti če bi cena bila zmernejša bi ljudje fekalno kanalizacijo bolj redno odvažali v čistilno 
napravo. 
Mirko Kekec je ocenil, da je predložen odlok morda celo preveč rigorozen, zato je postavil naslednja 
vprašanja in podal pripombe: 
-tretji odstavek 14. člena: Zakaj bi mala čistilna naprava, ki deluje v skladu z vsemi predpisi, imela tudi 
kasneje, ko bi bilo na določenem območju zgrajeno kanalizacijsko omrežje, zgolj začasen značaj? 
Kar veliko število občanov si je v tem času, ko prelagamo izgradnjo primarnega in sekundarnega voda 
kanalizacije, opremilo bivališča z malimi čistilnimi napravami. Ne strinja se, da bi po izgradnji 
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kanalizacijskega omrežja morali te male čistilne naprave na lasten strošek odstraniti in se priključiti na 
javno kanalizacijsko omrežje. 
Pogledal je tudi Uredbo o odvajanju in čiščenju komunalnih padavinskih voda, ki je bila sprejeta v letu 
2011 in, ki je tudi osnova za predložen odlok, vendar pa v tej uredbi ni tako rigorozne zahteve, da bi se 
morale male čistilne naprave na področju, kjer bo kanalizacijski sistem, zapreti oz. odstraniti.  
Opozoril je tudi na trejo in peto alinejo tretjega odstavka 7. člena osnutka odloka, kjer je pod 
obveznosti izvajalca javne službe v naselju ali delu naselja, ki je opremljeno z javno kanalizacijo, v tretji 
alineji določen prevzem blata iz malih čistilnih naprav ter obstoječih greznic pri uporabniku storitev ter 
njegovo obdelavo enkrat na tri leta, v peti alineji pa je določeno izvajanje prvih meritev in obratovalnega 
monitoringa za komunalne čistilne naprave. 
Postavlja se mu vprašanje, ali nista 7. in 14. člen kontradiktorna? 
Na eni strani v 14. členu zahtevamo, da se male čistilne naprave ukinejo, po drugi strani pa je v 7. členu 
zapisano, da je obveznost izvajalca javne službe, da prevzema blato iz čistilne naprave ter izvaja 
meritve in obratovalni monitoring. 
Ocenjuje, da bi bilo smiselno v predlog odloka vključiti, da lahko tudi na področju, ki je 
opremljeno s kanalizacijskim sistemom, ostanejo male čistilne naprave pod določenimi pogoji. 
Vemo pa, da to pomeni, da je potrebno enkrat letno izvesti analizo voda, ki tečejo iz malih čistilnih 
naprav in v kolikor vse odgovarja zastavljenim predpisom, ni potrebe, da bi morali lastniki malih čistilnih 
naprav le-te po izgradnji kanalizacijskega sistema ukiniti. 
Lidija Majnik je ocenila, da tako kot je v odloku zapisano, bi morali povsod imeti zgrajena dva ločena 
sistema, enega za komunalne odplake, drugega pa za meteorno vodo. Verjetno to pri novogradnjah, pri 
zaključenih naseljih, ne bo tako velik problem, vendar se bo pojavil problem, kam bomo izpeljali tisti 
drugi sistem za meteorne padavinske vode, če je do vodotoka zelo daleč.  
Tudi sama meni, da je osnutek odloka res zelo strog in zelo obsežen, vendar pa v odloku manjkajo 
nekatere zadeve, npr. o področjih, kjer nikoli ne bo kanalizacije. 
Ker je izvedba kanalizacije tam zelo draga, bodo najbrž predvidene skupne male čistilne naprave. 
Predlagala je, da za ta del, kjer je Mestna občina Ptuj razseljena in redko poseljena, bi morali bolj 
natančno opredeliti in določiti, na kakšen način se bodo financirale skupne male čistilne naprave, ne pa 
da bo vsaka hiša gradila svojo čistilno napravo. Potrebno bi bilo te zadeve do predloga odloka 
natančneje opredeliti. 
Pripombe in predloge bomo preučili, je pojasnil župan. 
Vlado Čuš je apeliral, da se naj kot sestavni del tega odloka predvidi tudi strateška in logistična 
orientacija za ljudi, da za 10-15 let vnaprej vedo, kaj lahko pričakujejo in da bodo tudi pri sebi 
racionalno ravnali, ko gre za področje priključevanja na kanalizacijo, oz. kakšno drugo obliko čiščenja za 
kanalske vode. 
Izpostavil je tudi, da je Slovenija ena redkih držav znotraj EU, ki meša fekalije z meteorno vodo, kar pa 
je v nasprotju z razpravami na današnji seji pri 6. točki, ko smo govorili o zaščiti vodnih virov. V sklopu 
tega odloka bi morali tudi do zaščite vodnih virov pripraviti jasno stališče.  
V osnutku odloka ni zapisano (je pa smiselno in nujno), da dobimo naslednje podatke, oz. informacije: 
-Koliko je trenutno zgrajenega kanalizacijskega omrežja? 
-Koliko ljudi še ni priklopljenih na kanalizacijsko omrežje, kjer kanalizacija je, bi pa glede na določbe 
zakona morali biti? V tem primeru ni finančnega efekta za občino, ker če smo kanalizacijo zgradili,bi bilo 
potrebno vztrajati, da se ljudje nanjo tudi priklopijo. 
Strinja se, da se za samostojne male čistilne naprave zadeva preuči, tako iz vidika potrebne investicije, 
kot iz vidika amortizacije in, da se morda ta časovni okvir dveh let tudi korigira. 
Peter Pribožič je predlagal, da se do naslednje seje sveta za območje občine izdela grafični prikaz 
plana izgradnje kanalizacijskega omrežja.  
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Po evropski zakonodaji bi morali do leta 2017 imeti opredeljeno, kje bo kanalizacijsko omrežje in kje se 
bo ta problematika reševala z malimi čistilnimi napravami. Nujno bi bilo, da dobimo celotno sliko te 
pokritosti in nepokritosti s kanalizacijskim omrežjem. 
 
Ker druge razprave o osnutku odloka ni bilo, jo je predsedujoči sklenil in dal na glasovanje naslednji 
SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme osnutek Odloka o odvajanju in čiščenju 
komunalne in padavinske odpadne vode na območju Mestne občine Ptuj. 
Mestni svet pripravljavcu gradiva nalaga, da predloge na današnji seji sveta preuči in jih 
smiselno umesti v besedilo predloga odloka. 
Mestni svet strokovnim službam Mestne občine Ptuj nalaga, da pripravijo predlog možne 
izgradnje kanalizacijskega omrežja in ostale tehnologije, primerne za odvajanje in čiščenje 
komunalnih odpadnih voda in meteornih voda. 
Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 25 prijavljenih  h glasovanju soglasno 
sprejel predlagani sklep. 
 
10. Predlog Pravilnika o podeljevanju priznanj in nagrad osnovnošolcem, športnikom    osnovnih 
šol, učencem glasbenih šol, dijakom in študentom Mestne občine Ptuj 
Odbor za splošne zadeve, Odbor za družbene dejavnosti, Statutarno pravna komisija so podprli predlog 
pravilnika in ga predlagali mestnemu svetu v obravnavo in sprejem.  
 
Ker se nihče ni priglasil k razpravi o predlogu pravilnika, je predsedujoči dal na glasovanje naslednji 
SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Pravilnika o podeljevanju priznanj in 
nagrad osnovnošolcem, športnikom osnovnih šol, učencem glasbenih šol, dijakom in 
študentom Mestne občine Ptuj v predloženem besedilu. 
Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 26 prijavljenih h glasovanju z večino 
glasov (ZA-25, PROTI-0) sprejel predlagani sklep. 
 
11. Predlog Sklepa o stališčih pristojnih odborov do poslovnih poročil javnih zavodov za leto 
2012 
Odbor za finance, Odbor za socialno varstvo, zdravstvo in kulturo, Odbor za družbene dejavnosti in 
Statutarno pravna komisija so podprli predlog sklepa in ga predlagali mestnemu  svetu v obravnavo in 
sprejem v predloženem besedilu. 
Odbor za družbene dejavnosti je pozval Zavod za šport Ptuj k dodatni obrazložitvi glede odgovora v 
zvezi s sejninami, in sicer: 
-Zavod za šport Ptuj naj Odboru za družbene dejavnosti posreduje podatke o pravni podlagi za izplačilo 
sejnin Svetu zavoda in višini ene sejnine. 
Ker se nihče ni priglasil k razpravi o predlogu sklepa, je predsedujoči dal na glasovanje naslednji 
SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o stališčih pristojnih odborov 
do poslovnih poročil javnih zavodov za leto 2012 v predloženem besedilu. 
Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 25 prijavljenih h glasovanju z večino 
glasov (ZA-22, PROTI-0) sprejel predlagani sklep. 
 
12. Poročilo o poslovanju družbe KKS Ptuj d.o.o. v letu 2012 
Odbor za finance, Odbor za splošne zadeve, Statutarno pravna komisija na poročilo niso imeli pripomb 
in so ga mestnemu svetu predlagali v obravnavo in sprejem. 
Ker se nihče ni priglasil k razpravi o poročilu o poslovanju družbe KKS Ptuj d.o.o. v letu 2012, je 
predsedujoči dal na glasovanje naslednji 
SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj se je seznanil s Poročilom o poslovanju družbe KKS Ptuj 
d.o.o. v letu 2012 in predlaga skupščini KKS Ptuj d.o.o., da sprejme predložena sklepa: 
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-o razporeditvi čistega dobička poslovnega leta 2012 in 
-o podelitvi razrešnice upravi za poslovno leto 2012, v predloženem besedilu. 
Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 23 prijavljenih h glasovanju  z večino 
glasov (ZA-20, PROTI-0) sprejel predlagani sklep. 
 
13. Informacija o Premoženjski bilanci Mestne občine Ptuj na dan 31. 12. 2012 
Vsa delovna telesa so se seznanila s premoženjsko bilanco Mestne občine Ptuj. 
Ker se nihče ni priglasil k razpravi, je predsedujoči dal na glasovanje naslednji 
SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj se je seznanil z Informacijo o premoženjski bilanci 
Mestne občine Ptuj na dan 31. 12. 2012 v predloženem besedilu. 
Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 21 prijavljenih h glasovanju  soglasno 
sprejel predlagani sklep. 
 
14. Volitve in imenovanja: 
-Predlog Mnenja k imenovanju ravnatelja javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola  
 Olge Meglič 
KMVI je na podlagi 58. člena Poslovnika sveta pripravila predlog mnenja, s katerim daje pozitivno 
mnenje Heleni Ocvirk za ravnateljico OŠ Olge Meglič, ki je bilo 15. 5. 2013 tudi objavljeno na naši 
spletni strani, na naslovu www.ptuj.si. 
Odbor za družbene dejavnosti ter Statutarno pravna komisija sta se seznanila s predlogom mnenja.  
Župan je Stanislavu Brodnjaku, na njegovo vprašanje, pojasnil, da Diana Bohak Sabath ni kandidirala 
za ravnateljico OŠ Olge Meglič. 
Druge razprave o predlogu za izdajo mnenja k imenovanju Helene Ocvirk za ravnateljico OŠ Olge 
Meglič ni bilo, zato je predsedujoči dal na glasovanje naslednji 
SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Mnenja k imenovanju Helene Ocvirk za 
ravnateljico javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola Olge Meglič v predloženem 
besedilu. 
Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 22 prijavljenih h glasovanju  z večino 
glasov (ZA-21, PROTI-0) sprejel predlagani sklep. 
 
15. Informacije 
a)   Informacija o zemeljskih plazovih v Mestni občini Ptuj v letu 2013 
Na mizo so bile predložene še tri fotografije lokacij plazov z opisom, in sicer: 
-plaz Na Lokalni cesti Grajena-Krčevina-Grajenščak, 
-plaz na domačiji Draga Horvat, Krčevina pri Vurberku 45 (dvorišče, pašnik), 
-plaz nabrežine ribnika Sklada kmetijskih zemljišč in gozdov RS v Krčevini pri Vurbergu. 
 
K a): Z informacijo o zemeljskih plazovih so se seznanili Odbor za splošne zadeve, Odbor za okolje in 
prostor ter gospodarsko infrastrukturo, Statutarno pravna komisija. 
 
b) Zaključno poročilo Nadzornega odbora Mestne občine Ptuj o opravljenem nadzoru 
gospodarjenju z nepremičninami, ki so v lasti ali upravljanju Mestne občine Ptuj, za leto 2012 

 
K b):  Z zaključnim poročilom Nadzornega odbora Mestne občine Ptuj so se seznanili Odbor za finance, 
Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo, Odbor za gospodarstvo, Statutarno pravna 
komisija. 

 
Župan je podal še naslednje informacije: 
- naslednja, 30. redna seja sveta bo predvidoma v ponedeljek, 17. junija 2013. 

http://www.ptuj.si/
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- Na mizo je bilo predloženo vsebinsko poročilo o izvedbi 24. državne razstave Dobrote slovenskih 
kmetij Ptuj 2013, ki je trajala od 16. 5. do 19. 5. 2013 in katalog 24. državne razstave Dobrote 
slovenskih kmetij na Ptuju, 2013. 

 
Župan je čestital Petru Pribožiču za njegov osebni praznik. 
 
Drugih informacij ni bilo, zato je predsedujoči sklenil razpravo o točki dnevnega reda. 
 
SKLENITEV SEJE: 
Ker je bil dnevni red 29. seje sveta izčrpan, se je predsedujoči navzočim na seji zahvalil za udeležbo in 
sodelovanje na seji in sejo sklenil ob 14.50 uri. 
                   
                                                                  
Zapis pripravili:  
Anica Paj, Danica Frangež 
 
Strokovna sodelavka mestnega sveta:   
Urška Fajt   
                                                                                                                    Dr. Štefan ČELAN, 
                                                                                                               župan Mestne občine Ptuj           


